

# Highway Bus Reservations

Highway bus reservations can be made for journeys one month in advance of the departure.

\* Reservation ticket changes are accepted up to 30 minutes before the reserved bus departs from its point of origin. (Seats are subject to availability.)

## Reservations from outside Japan

We recommend making reservations before your arrival in Japan!



### ● By phone (from outside Japan)



Recommended!

Please contact us with your name, phone number, date of boarding, the route used, and number of passengers.

**Kyushu Highway Bus Reservation Center**  
+81-92-734-2727

(Telephone interpretation service available in English, Chinese and Korean.)

8 am to 7 pm JST daily \* Any phone tolls are to be paid by the calling customer.

- Booking for Kyushu Odan Bus: Kumamoto Highway Bus Reservation Center  
Phone: +81-96-354-4845(9 am - 5 pm)
- Booking for B&S Miyazaki Bus: JR Kyushu Highway Bus Reservation Center  
Phone: +81-92-643-8541(9 am - 6 pm)

### ● Online Reservations

九州バスネットワークポータルサイト



■ Easy reservations through the "@bus de" website using a computer.

<http://www.atbus-de.com>

\* You cannot make a reservation and pay later when completing procedures in languages other than Japanese.

### ● By phone (within Japan)

Please contact us with your name, phone number, date of boarding, the route used, and number of passengers.

**Kyushu Highway Bus Reservation Center**

Toll-free number: ☎ 0120-489-939 \* Any phone tolls are to be paid by the calling customer.

From mobile phones: 092-734-2727

8 am to 7 pm JST daily

- Booking for Kyushu Odan Bus: Kumamoto Highway Bus Reservation Center  
Phone: 096-354-4845(9 am - 5 pm)
- Booking for B&S Miyazaki Bus: JR Kyushu Highway Bus Reservation Center  
Phone: 092-643-8541(9 am - 6 pm)

### ● At service counters

Reservations can be made at service counters throughout Kyushu.

Please see the page 3 for where to make inquiries about buses.

## Reservations from within Japan

## Cautions regarding "@bus de" reservations

It is not provided an online reservation service on the English, Korean and Chinese version of "@bus de" website. Online reservation service can only be made on the Japanese language version of its site. Input must be performed with the display language set to Japanese.

Because of a quirk on the website, attempting to make a reservation using a language display other than Japanese will take you to a credit-card payment section and you will be asked to make a payment. If you have a SUNQ Pass, do not use a language display other than Japanese to avoid unnecessary charges. SUNQ Pass holders should not use this system to pay for ticket reservation. \* After making a reservation, select "窓口でのお支払い予定としてトップに戻る" (Return to the top page and pay at the service counter) or "トップに戻る (まだ決済しない、窓口決済の方)" (Do not pay now or pay at the service counter and return to the top page).

Make a reservation only, without paying by credit card. Note that the standard fare will be displayed on the reservation confirmation screen and completion screen, but those fees will not be charged when picking up your reserved ticket at the service counter.

When the displayed purchase deadline is a period other than 30 minutes before use, a fare type other than "通常" (standard) may be selected.

Be sure to make the reservation using the "通常" (standard) fare plan.

# 고속버스 예약 방법

고속버스는 승차일 1개월 전부터 예약이 가능합니다.

※예약권 변경은 그 편의 출발지 발차시각 30분 전까지 접수합니다. (만석의 경우는 승차할 수 없는 경우가 있습니다.)



## ■전화로(해외)

성명, 전화번호, 승차일, 승차구간, 인원수를 알려주십시오.

**큐슈 고속버스 예약센터 +81-92-734-2727**

(통역센터를 통해 영어, 중국어, 한국어 대응 가능)

일본시간 8:00~19:00(연중무휴) ※통화료는 고객 부담입니다.

- 큐슈횡단버스를 이용할 경우는 ... 쿠마모토 고속버스 예약센터  
TEL +81-96-354-4845(9:00~17:00)
- B&S 미야자키를 이용할 경우는 ... JR 큐슈 예약센터  
TEL +81-92-643-8541(9:00~18:00)

## ●인터넷예약

九州バスネットワークポータルサイト



■ PC에서 '@bus'로 간단 예약

<http://www.atbus-de.com> @bus

※일본어 이외의 언어로는 예약할 수 없습니다.

## ■전화로(일본 국내)

성명, 전화번호, 승차일, 승차구간, 인원수를 알려주십시오.

**큐슈 고속버스 예약센터**

무료전화 ... ☎0120-489-939

휴대폰·PHS에서 ... 092-734-2727 ※통화료는 고객 부담입니다.

일본시간 8:00~19:00(연중무휴)

- 큐슈횡단버스를 이용할 경우는 ... 쿠마모토 고속버스 예약센터  
TEL 096-354-4845(9:00~17:00)
- B&S 미야자키를 이용할 경우는 ... JR 큐슈 예약센터  
TEL 092-643-8541(9:00~18:00)

## ●이용안내 창구에서

큐슈의 각 창구에서 예약할 수 있습니다.

버스 이용 안내 창구

3페이지를 참조해 주십시오.

## 해외에서 예약

일본에 입국하기 전에 예약하는 것이 좋습니다!



## 일본 국내에서의 예약

## 인터넷 예약 시 주의 사항

PC와 휴대전화로는 '@bus'에서 일본어 이외의 언어로 예약할 수 없습니다.

일본어 페이지에서 입력해야 합니다.

위 사이트에서는 일본어 페이지에서만 예약할 수 있습니다. 일본어 이외의 언어를 선택하고 예약한 경우 시스템이 신용카드 결제를 요구하므로 SUNQ 패스를 소지하신 분은 입력하지 않도록 주의하시기 바랍니다.

※예약 완료 후에는 '窓口でのお支払い予定としてトップに戻る' 또는 'トップに戻る(まだ決済しない)'. 窓口決済の方'를 선택하십시오. 신용카드 결제는 하지 말고 예약만 하십시오. 예약 확인 화면이나 완료 화면에는 일본 운임이 표시되지만 창구에서 정정하므로 안심하십시오.

표시되는 구입 기한이 이용 시간의 30분 전 이위가 표시될 경우 '通常'(일반) 이외의 운임 플랜을 선택했을 수 있습니다.

반드시 '通常' 운임 플랜으로 다시 예약해 주십시오.

# 高速巴士的預約方法

高速巴士可於乘車日前一個月開始辦理預約。

※如您欲更改預約內容，最遲請於該巴士於始發站發車30分鐘前辦理手續。(如遇客滿可能無法乘車。)

## 在日本國外預約

推薦您入境日本  
之前辦理預約!!



### ■電話預約(日本國外)

請告知您的姓名、電話號碼、乘車日期、乘車區間、人數等。

九州高速巴士預約中心 +81-92-734-2727

(有翻譯中心提供中、英、韓文服務)

日本時間8:00-19:00(全年無休)※請自付通話費。

- 預約九州橫斷巴士請洽...熊本高速巴士預約中心  
電話:+81-96-354-4845(9:00-17:00)
- 預約B&S宮崎巴士請洽...JR九州巴士高速預約中心  
電話:+81-92-643-8541(9:00-18:00)



### ●網路預約

九州バスネットワークポータルサイト

@Jバスデ

■用個人電腦以「@BUS DE」輕鬆預約

<http://www.atbus-de.com>

@BUS DE

搜尋

※外語版網站不能只辦理預約而不付款。

## 在日本國內預約

### ■電話預約(日本國內)

請告知您的姓名、電話號碼、乘車日期、乘車區間、人數等。

九州高速巴士預約中心

免費電話... ☎ 0120-489-939

手機、PHS... 092-734-2727 ※請自付通話費。

日本時間8:00-19:00(全年無休)

- 預約九州橫斷巴士請洽...熊本高速巴士預約中心  
電話:096-354-4845(9:00-17:00)
- 預約B&S宮崎巴士請洽...JR九州巴士高速預約中心  
電話:092-643-8541(9:00-18:00)

### ●窗口預約

九州各地之巴士服務窗口可辦理預約。  
巴士服務窗口資訊請見第3頁。

## 輸入「@BUS DE」預約時的注意事項

電腦或手機上的「@BUS DE」網站除日語以外之頁面，皆無法只辦理預約而不付款。預約須於日語頁面辦理。

@BUS 網站只有日語頁面可以單獨辦理預約手續。如您選擇日語以外之頁面進行預約，系統會要求您通過信用卡結算。如您持有 SUNQ PASS，請不要輸入信用卡資訊。

※預約完成後，請選擇「窓口でのお支払い予定としてトップに戻る(我計劃在窗口支付，返回首頁)」或

「トップに戻る(まだ決済しない、窓口決済の方) [ 返回首頁 (暫不支付，於窗口結算) ]」，如此則可只辦理預約而不立刻結算。

預約的確認畫面或結束畫面上會顯示普通車資。此車資將於窗口為您更正，請勿擔心。

如畫面顯示的購票期限不是使用時間的 30 分鐘前，可能是您選擇了「通常」以外的車資選項，此時請務必以「通常」車資再次預約。